
 
Valtuustoaloite: Kirkonseudun koulun liikenneturvallisuus 
 
KV 18.12.2023 § 48  
  
 

Marko Nieminen Perussuomalaisten valtuustoryhmän jäsen jätti 
seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
Nakkilassa, Kirkonseudun koulun liikennejärjestelyt tarvitsee päivitystä. 
Lapsia kuljetetaan nykyään paljon henkilöautoilla ja linja-autokuljetuksin. 
Kirkonseudun koululla on koulupäivisin kova liikenne ja 
liikenneturvallisuudessa on paljon korjattavaa.  
Esimerkiksi linja-autoilla ei ole hyvää ja turvallista paikkaa pysäköidä ja 
liikenneturvallisuudessa on myös tämän suhteen paljon korjattavaa. 
Yksi merkityksellinen korjausehdotus olisi sellainen että Kirkkokadun ja 
Kirkonseudun koulun väliin levitettäisiin lasten huoltoliikennettä varten oma 
yksisuuntainen tie, jossa voisi huoltoliikenne tapahtua turvallisesti ja 
joustavasti. 

       
Päätös Valtuusto lähetti aloitteen kunnanhallitukselle valmisteltavaksi. 
 
 
 
Kh 15.01.2024 § 13    
294/08.00.00.01/2023    
 

 
Nakkilan kunnanhallitus määrittelee onko aloite:  
 
1) toteuttamiskelpoinen 
2) samankaltainen aiempien aloitteiden kanssa 
3) kunnan toimialaa koskeva 
4) mahdollista saada vastaus kysymällä. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Ojakoski Markus 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus lähettää aloitteen sivistysvaliokunnan 
valmisteltavaksi. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
Täytäntöönpano sivistysvaliokunta 
 


